
  
 

 

  

    
    

    
    

    

 

 

 

 

 

     

 

 

   

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

  

 

   

 

 

 

  

 

 

 

 

Tjänsteskrivelse 

Regionfullmäktige 

2016-11-21 
Sekretariatet
 

Jessica Hådell
 

Tfn:  063-14 76 76
 

E-post: jessica.hadell@regionjh.se
 

RS/13/2016 

Anmälan av interpellationer och frågor 

Ärendebeskrivning 

Interpellationer 

1.	 Interpellation från Elin Hoffner (V) om beslutet att minska årsarbetstider till 2013 års nivå 

(RS/1886/2016) 

2.	 Interpellation från Mats El Kott (L) om internrevision (RS/2027/2016). 

3.	 Interpellation från Anna Hildebrand (MP) om politik för barnhälsovården (RS/2055/2016). 

4.	 Interpellation från Anna Hildebrand (MP) om uttag och uppföljning av fysisk aktivitet på 

recept (RS/2056/2016). 

5.	 Interpellation från Anna Hildebrand (MP) om ansökta medel som möjliggör 

klimatinvesteringar (RS/2057/2016). 

6.	 Interpellation från Anna Hildebrand (MP) om inrättande av tjänsten ungdomssamordnare 

(RS/2058/2016). 

7.	 Interpellation från Anna Hildebrand (MP) om den dolda kvinnosjukdomen (RS/2059/2016). 

8.	 Interpellation från Elin Lemon (C) om tillgång till kök för patienter på neonatal avdelning 

109 på Östersunds sjukhus (RS/2060/2016). 

9.	 Interpellation från Lennart Ledin (L) om Stiftelsen Jamtlis byggande av lägenhetshus 

(RS/2128/2016) 

Frågor 

10. Fullmäktigefråga från Eva Hellstrand (C) om praktikplatser för nyanlända inom hälso- och 

sjukvården (RS/2134/2016). 

11. Fullmäktigefråga från Eva Hellstrand (C) om praktikplatser för nyanlända inom kultur, 

näringsliv och övriga delar av regionala utvecklingsnämndens ansvarsområde 

(RS/2135/2016). 

mailto:jessica.hadell@regionjh.se


   

  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Tjänsteskrivelse 

12. Fullmäktigefråga från Monalisa Norrman (V) med anledning av de senaste turerna och 

beskeden från såväl Socialdemokraterna som Centerpartiet i frågan om ny regionindelning 

(RS/2186/2016). 

13. Fullmäktigefråga från Anna Hildebrand (MP) med anledning av de senaste turerna och 

beskeden från såväl Socialdemokraterna som Centerpartiet i frågan om ny regionindelning 

(RS/2187/2016). 

14. Fullmäktigefråga från Elin Lemon (C) om SMS-påminnelse vid besök vid hälso- och 

sjukvården (RS/2188/2016). 
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REGION 
JÄMTLAND HÄRJEDALEN 

Interpellation till Regionfullmäktige 2016 -10- 2 O 
18-19 oktober 2016 
Region Jämtland/Härjedalen 

Dnr..I3.?/..I.~20 ..!..~. 

Den nya majoriteten har fattat beslut om att minska årsarbetstider med 140 till 20 13års nivå. 

Region Jämtland Härjedalen beslutade i början av 2013 att arbeta enligt Lean-metoden. 

Har majoriteten tagit fram någon konsekvensanalys hur detta beslut påverkar Lean-processen? 


Elin Hoffner för Vänsterpartiets Regiongrupp 

...--.1:-;-- / l+-
~ 

Vänsterpartiet 
Region JämtlandlHärjedalen 



REGION 

JÄMTLAND HÄRJEDALEN 


I. 2016 -11- 02 
Liberalerna Dnr~~ ....f..°?t. ./20. 1.G.....
Jämtland Härjedalen 

Interpellation 

till Christer Siwertsson 

Internrevision 

Jag har noterat att en anställd inom regionen har titel som såväl 

enhetschef som internrevisor inom samma verksamhet. 

Jag undrar nu 

hur internrevisionen är organiserad inom regionen 

och om man samtidigt kan vara både enhetschef och 

internrevisor. 

Östersund 2 november 2016 

Mats El Kott 




REGION 

JÄMTLAND HÄRJEDALEN 


2016 -11- 03 

Dnr ..R..~. J.~~o...!.~ 

Interpellationsfråga till Christer Siwertsson 

Politik för barnhälsovärden. 

Barnhälsovårdens basprogram, enligt SOCialstyrelsens vägledning, bygger p å att främja hälsa, l1ygghet och 
utveck.lmg hos barnen samt vara ett stöd för foräldrar i deras foraldraroll. 
Ylen, som Jag har påtalat under udtgare fullmakugesammanuaden redovisar vår egen barnhalsovård t 
Reg10n Jåmt..land Haqedalen all verksamhetens efterlevnad av bas programmet Våoerar i väsenlliga delar 
runtom 1 lånet; 

• Årsrapport 2014 

"DeifillIIs, 1111 liksomllllder tidiga,. å l ; tydliga skilIIIader i lItblId mellan olika enheler, del gallerfmmfo'r 
alll erbjlldallde av halsofriimjallde illsatJer och slOd. Alltför slom skillllader ses i andelen familjer SOIll erbji,ds 
foriildragmpp, EPDS, hembesök och avseellde Jamverkan medfon'kolall. Vad mall JOIlI bam ochfamilj i 
] ånltla/Jds Mil ero/llds av hiilsofrilil!Jllllde insatser beror av var mall iir bosall. " 

• Arsrapport 2015 
"Forhatt ses dock tydliga skillllader i IIIblId me/Ian olika ",!J,I,r, del gällerframfiir alll ,rbjlldande av 
hälsofrällljallde illsalser o(h stbd. Alltfoi slora skillnader ses i andelfamiljer som erbjlldsfliiildragmpp, EPDS, 
bembesijk ot'b (/JJsemde samverkan nledjth:rkolaJl. T/ ad lJJafJ SOI)l barl/ o"h jan,,!) i jdllJllallds län erbjuds av 
bälsoJråil!Jande insatser beror av var lilan är bosafI. " 

Fråga; 

'vItn fråga handlar [olpktltgen om vJlka åtgarder som har VidtagIts av et 1 den pohUska majoriteten [or att 
komma ull r<ttta med de olIka [orutsattrunga.r som bamhalsovlrden verkar uufrån? 


Får exempelvis alla nybhvna förstagångsforaldrar, obe.roende v,ilket prirnarvårdsomdde man bor illorn) ett 

hembesok av dtswktssk6terska idag? 


Och i Vllken omfattrung har farrulJecentralerna utvecklats och standardiserats? 


Anna Hildebrand, Miljöpartiet de Gröna 

Frösön, 161102 



REGION 

JÄMTLAND HÄRJEDALEN 


2016 -11- 03 

Dnr ..~../.~?~.~o... ! .~. 

Interpellationsfr~ga till Christer Siwertsson 

Uttag och uppföljning av fysisk aktivitet på recept. 

Vi vet ifrån enkätundersökningen "H älsa på lika villkor" att ett stort antal av länsinvånarna 

önskar stöd och hjälp med att ändra sina levnadsvanor. 

Så många som 7500st' har umyckt att de vill ha hjälp med att öka sin fysiska aktivitet. 


Med bakgrund mot detta rimmar det illa att den politiska majoriteten, Socialdemokraterna och 

Moderaterna, tvärtemot har beslutat all inte ha någon "mottagarorganisation" för FAR (Fysisk 

aktivitet på recept). 


Fråga; 

1.) Vad sager beslutsunderlaget kopplat till detta; dokumenterade för - och nackdelar, samt 
hälsoekonomiska beräkningar? 

2.) Hur genomförs uppföljningen av FAR idag, och hur ser efterlevnaden på inclividnivå ut, 
samt går det att skonja några geografiska skillnader? 

Anna Hildebrand, ~\t[iJjöpartiet de Gröna 

Frösön, 161102 

*Uppgift från enkätundersökningen "Hälsa på lika villkor" år 2014 . 



.. REGION 
JAMTLAND HÄRJEDALEN 

2016 -11- 03 

Dnr··R.::s... ./.~.~~o... !.k 

Interpellationsfr§ga till Robert Uitto 

Ansökta medel som möjliggör klimatinvesteringar. 

Bakgnand 
Jordens klimat befinner sig i en stor och snabb förändring som ger betydande konsek"Venser i både nanrr 
och samhälle. Vi vet alla att det krävs en omfattande samhällsomställning - dels för att bromsa 
klimatförändringarna och dels för att anpassa samhället till de klimatförändringar som redan är här eller 
väntas framöver. 
Att "Region Jämt1and Härjedalen ska som stor aktör vara drivande och ett fö rcdörne i arbetet för en 
hållbar utveckling" har region fullm äktige inskrivet i den långsiktiga utvecklingsplanen fö r område miljö 
(LUP Miljö). I planen finns bland annat uppsatta mål för resor och transporter - med tillhörande 
aktiviteter som ska göras för att uppfylla målen. 
Härutöver fUlIlS en länsgemensam klimatstrategi och mål om en fossilbränslefri region 2030. 

Regeringens satsning på det här området handlar i stor utsträckning just om att möta upp klimat- och 
energistrategier som arbetats fram på lokal och regional nivå genom det så kallade "Klimatklivet", 
*Klimatklivet är nationella medel som är öronmärkta för lokala klimatinvesteringar, dels [ör att minska 
utsläppen av växthusgaser men också om att få ännu högre far t i klimatarbetet och att stimulera och 
inspirera till handling och nytänkande inom olika områden, 

De åtgärder som kan få stöd från Klimatklivet ska vara mer ambitiösa än vad lagen kräver. Det kan vara 
samverkansprojekt dä r flera parter behöver involveras eller där åtgärderna är samhällsekonomiskt 
kostnadseffektiva men inte privat- eller [öretagsekonomiskt lönsamma. eller andra åtgärder som är viktiga 
för atl minska växthusgasutsläppen, 

Fråga; 

I vilken omfattning har ni i den politiska majoriteten arbetat för att hämta hem statliga medel från 
Klimatklivet, som möjliggör nödvändiga investeringar för omställning till en fos sil[ri region? 
(Bland annat syftar jag på behovet aven destruktionsanläggning för **lustgas, och infrastruktur för 
distansöverbryggande teknik i hälso- och J lkvården, samt utbyggnad av tankställen för fossilfria bränslen 
och laddstatio ner för elbilar.) 

Anna Hildebrand, MtlJöpartiel de Grona 
Frösön, 161102 

; Under 2015 uppgLck stödet tiU 125 rruljoner kronor. Ytterligare 600 miljoner kronor per år kommcr att delas ut for klimatin\'esterin~ fo r 20 16, 

2017 och 201 8, 

Klimatklin:t uppskattas :lstadkomma \O procent av det gap som återstår för aH nå S,'enges klimatmM är 2020. Det hu\'Udsaklig.t syftet meJ 

satsningen Klimatkli,'ct är alt minska utsläppcn som p:werkar klimatct. Spridning av teknik, marknadsintroduktion och paverkan pa andra 

mil jöknlitctsmål, hälsa och sysseb:ittning är andra önskade effekter av stödct. 

"'Lustgasen är en kraftfull \'äxthusgas oc h det finns anläggningar for sjukhus att dcstruera lustgas, Uppsamlad och destruemd lustgas skickas lit i 

atmosf:iren som hä\'c och syre (all tså \'anlig luft). 




REGION 

JÄMTLAND HÄRJEDALEN 


2016 -11- 03 

as ;z.c,5'6 IbDnr .... ... ... .I......... .I20 ....•.... 


Interpellationsfråga till Robert Uitlo 

Inrättande av tjänsten Ungdomssamordnare. 

Ungdomspolitiken är sektorsövergripande och spänner över aUa politikområden som påverkar 

ungas förutsättningar till ett bra liv. 


I Jämtland Härjedalen har vi sedan 2014 en gemensam Ungdomsstrategi - med sy ftet att skapa 

grunden för en långsiktig och håUbar utveckling i regionen och att nå en samsyn i detta. 


Strategin innehåUer sex olika prioriterade insatsområden såsom; Utbildning och kompetens, 

Arbete och entreprenörskap, Boende och kommunikationer, Inflytande och delaktighet, 

Trygghet och hälsa, samt Kultur och fritid. 

Dessutom genomsyras strategin också av sex olika horisonteUa värden såsom; jämstäUdhet, 

tillgänglighet, delaktighet, inkJudering, hållbar utveckling och transnationalitet. 


Fråga; 

Utifrån det faktum att ungdomspolitiken omfattar aUa politikområden och med tanke på att vi i 

strategin har ringat in tillsättande aven regional Ungdomssamordnare som en prioriterad insats, 

undrar jag; 


· När i tid planerar ni i den politiska majoriteten inrätta en sådan tjänst? 

· Om ni mot förmodan har beslutat att inte agera i den frågan, hur ser er analys ut för det? 

· Ser ni redan idag att någotl några av de horisonteUa värdena tappas bort på grund utav att det 

saknas en samordnings funktion? 


Anna Hildebrand, Miljöpartiet de Gröna 

Frösön, 161102 



REGION 

JÄMTLAND HÄRJEDALEN 


2016 -11- 03 

R.. '2:> ~c6-q I b Dnr .... ...... ./ ... .. ... . ./20 ......... 


Interpellationsfr§ga till Margareta Winberg 

Den dolda kvinnosjukdomen. 

Bakgrund 

Endomeuios är en vanlig sjukdom. 3:e vanligaste sjukdomen bland kvinnor i Sverige. Trots det har V1 


kunnat läsa ! Länstidrungen (160822) om en ung kvmna ifrån länet, som fick sin diagnos först efter (lera år 

av undersokn.i.ngar vid Östersunds sjukhus. 

Bland armat blev kvinnan rekommende.rad att ta kontakt med ungdomspsykiawska mottagningen, fastan 

hon tnte hade psyluska besvM. Behandlande li kare har anmälts, men fnades . 


Detta vel Vl!från den offentliga debatten har lyfts fram som en jämställdhets[råga . genom ett 

osynliggörande aven kvinnosjukdom. 

Att åstadkomma verkliga förbättringar för kvinnor tned endometrios, skulle inte endas t minska lidandet 

utan även spara pengar. På några års sikt skulle det innebära en påtaglig hälsoekonomisk vinst, då framför 

allt sjukskrivningskostnaderna kommer att minska. 


Fakta 

I Sverige är nära var tionde k"Vinna i fertil ålder drabbad. Ungefår hundra tusen k-vinnor har så svåra besvär 

att de behöver hjälp av vården. Kännedomen om tillståndet är låg och för få patienter remitteras till 

specialister. Det kan leda till att patiente r får vänta länge på diagnos och adekvat behandling. Flera studier 

pekar på ett genomsnitt på 7-8 år. 

Smärtorna kan vara mycket handikappande och sjukdomen ökar risken fö r infenilitet och 

äggstockscancer. Kvinnorna kan även få det svårt att kissa och bajsa och kan plågas av djupa smär tor vid 

samlag. D et här är smärtor som tvingar dem att vara sjukskrivna i längre perioder och som påverkar deras 

livskvalite t mycket negativt. 

Med behandling av honnonläkemedel i tid kan man m.inska behovet av smärtlindring och då förhindrar 

man att kvinnorna isolerar sig. D å kan de utbilda sig till det de vill och till det samhället behöver. 

Dessutom kan man förmodligen spara deras förmåga att bli gravida och därmed slipper man det lidande 

och de kostnader som är förknippat med provrörsbefruktning. 


Smärtorna kan vara fnlktansvärda och skadorna riskerar att förvärras ju längre man går obehandlad. 

Endometrios uppstår när en del av mensblodet* konuner ut i bäckenhålan och för med sig celler från 

livmoderslemhinnan. Cellerna kan sedan börja växa tumöranat och infiltrera o lika organ som tarmar, 

urinvägar, lungor och hjärna. D et kan leda till inflammation. ärrbildning. sanullanväxn.ingar och mycket 

svåra kroniska smärto r. 


Det går inte att bli av med sjukdomen, men den kan lindras genom hormonell eller kirurgisk behandling. 

Ibland läker sjukdomen ut av sig själv. 

Srudier har visat att endometrios till viss del är ärftlig t. O m man har endometrios som ger symtom är det 

vanligt att de första symtomen kommer i tonåren. E n del får symtom redan första gången de har mens. 




Händelseu tveckling 

Sommaren 20 ·14 gick flera av landets ledande endometriosexperter ut i ett gemensamt larm. Man var starkt 

kritiskt till att drabbade binnor inte tagits på allvar, att de söker hjälp men blir avf.';rdade gång på gång. 

De beskrev situationen som ett svek utan dess like; att inte någon annan patientgrupp får så lite 

behandling, och som möts av så mycket misstro och så ofta blir rent felbehandlad. 

De menade vidare att kombinationen av okunskap och bristande resurser inom vården har lett till att 

många kvinnor med endometrios förlorar år av sina liv. 

Man utryckte även att Sverige var ett u-land när det gäller endometrios, och att det inte är jättesvårt att 

upptäcka endometrios (Bara man vet vilka frågor man ska ställa , och vad man ska leta efter när man gör 

en gynekologisk undersökning). 


Ett år senare i maj månad 2015 meddelade Socialstyrelsen att man hade lyssnat på kritiken och att man 

skLlUe inleda en översyn. Arbetet med att ta fram nationella riktlinjer för vård vid endometrios är en del av 

regeringens satsning på kvinnors hälsa. 

Till våren 2018 beräknas en remissversion av riktlinjerna beräknas vara klar. 


Fråga; 

Mot bakgrund av samhällets osynliggörande och hur sjukdom sd.rabbade kvinnor med endometrios utsätts 
för flerårigt onödigt lidande, inkomstförluster och kränkande behandling (- och som var fallet för den 
unga länsinvånare som Länstidningell skxev om) - undrar jag huruvida ni i den politiska majoriteten 
arbetar [ör att kvinno ämtland Härje len i samm' situation fortsättningsvis både ska tas på allvar och 
erb·udas rätt beha dling? 

Anna Hildebrand, iVhljöpartie t de G röna 

Frösön, 16 1102 

• När du har mens blir del blödningar inne i em.lomelrioshärdarna (- De l kan börja som knappn:'tIsslo ra knOl lro r :;om efl er hand ,-iixer till Större 

omräden, som kallas härdar.). Blödningarna ökar irrilat ioncn och smänan, Kroppens immunlors,'ar f6rsökcr da au fa bon endomctrioscn genom 

an skicka ut en massa ämnen, Amnena o rsakar en innamm:uion, InAammationen ledcr lill au nen 'crna blir mcr känsliga och reagerar med 

smärtimpulscr som gör au du f:ir O nl, 


Jnnammationen kan ocksa leda till sammanväxningar, Sammanväxningarna beror pä au det bildas bind,'ä,' ra och runt endomctrioshärdarna. 

Rind\'ä,'en är som strama tridar eller sjok. Bincl,'ä"cn kan orsaka samman"äxningar till exempel mellan tarmarna och buk,'äggen, ellcr mellan 

li,'modern, äggledarna och äggstockar. 

SammanYäxningarna i sig gör inte ont men i och med att o lika organ inte kan röra sig som dc brukar i förhållandc till ,-arandra sa kan det uppstå 

dragningar, ,'ilket kan göra ont, mand annat detta kan göra att smärtor kan fön 'ärras "id olika kr0ppsslällningar och fysisk akti,·itet. 




REGION 
JÄMTLAND HÄRJEDALEN 

2016 -11- 03 
~ICENTERPARTIET 

Dnr..8.$.../.~.~.go... !.~. 

Interpellation till regionrådet Christer Siwertsson 

Tillgång till kök för patienter vid neonatal avdelning 
109 på Östersunds sjukhus 

På Östersunds sjukhus, neonatal avdelning 109, vårdas för tidigt födda barn 
under några timmar upp till flera månader tillsammans med sina föräldrar. 

Föräldrar kan vårda sitt barn och vistas dygnet runt i dess närhet. För de 
mer stabila barnen finns det familj erum, där de kan bo och vårdas dygnet 
runt av sina föräldrar, med stöd av personal. 

De långa avstånden i vår region gör att det kan vara långt mellan sitt hem 
och neonatal avdelningen. Ett initiativ har nu tagits av föräldrar på 
avdelningen att få tillstånd ett kök för att underlätta tillgång till lagad mat. 

Därav frågar jag följande: 

- Varför finns det inget kök på neonatal avdelningen idag? 

Finns det möjlighet att bygga ett kök på neonatal avdelningen? 


Herrö den 3 november 2016 

Elin Lemon (C) 



I. REGION 
JÄMTLAND HÄRJEDALEN 

liberalerna INTERPELLATION 2016 -11- 1 4 
Jämtland Härjedalen 2016-11-10 

Dnr..~?A.I?~20... LQ. 

Interpellation till Jamtlis styrelseordförande Lena Bäckelin 

Att besvaras på regionfullmäktige den 22-23 november 2016. 

Ang. Stiftelsen Jamtlis byggande av lägenhetshus 

Stiftelsen Jamtli avser att bygga lägenhetshus inom sitt markområde. Ett tillfälligt bygglov har erhål

lits av Östersunds kommun för uppförandet av husen. Fördelning av lägenheterna till hyresgäster ska 

enligt uppgift göras av Östersunds kommun enligt ett avtal med kommunen. 

På en fråga angående det aktuella byggandet svarade Robert Uitto vid förra regionfullmäktige att 

något byggande inte skulle ske förrän finansieringen av lägenhetshusen var klar. 

Mot bakgrund av det ovanstående blir mina frågor: 

1. Hur finansieras byggandet av lägenhetshusen och hur ser driftkalkylen i detalj ut för bostäderna? 

2 Vilket innehåll har förmedlingsavtalet med Östersund kommun i fråga om förmedlingsavgift samt 

övriga eventuella tjänster som till exempel upprättande av hyreskontrakt m m? 

3. Vem/vilka avses sköta den ekonomiska respektive den tekniska förvaltningen av lägenhetshusen 

med undantag för den (de) tjänster som enligt fråga 2 avtalats med Östersunds kommun? 

4. Har byggandet av lägenhetshusen på börjats och i så fall när skedde det? 

Lennart Ledin (L) 



 
 

 

 

 

 

  

  

 

  

 

  

Fråga till Regionstyrelsens ordförande Ann-Marie Johansson 

Hur många praktikplatser för nyanlända har Region Jämtland Härjedalen i 

dagsläget inom hälso- och sjukvården? 

November 2016 

Eva Hellstrand (C) 



 
 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

Fråga till Regionala utvecklingsnämndens ordförande Robert Uitto 

Hur många praktikplatser för nyanlända har Region Jämtland Härjedalen i 

dagsläget inom kultur, näringsliv och övriga delar av nämndens 

ansvarsområde? 

November 2016 

Eva Hellstrand (C) 



Östersund 161115 

REGION 
JÄMTLAND HÄRJEDALEN 

2016 -11- 1 7 

FRÅGA till Ann-Marie Johansson (S) Dnr.~\ .. .f.?I.~~..f2o..I~ ... 

Med anledning av de senaste mycket otydliga turerna och beskeden 
från såväl Socialdemokraterna som Centerpartiet i frågan om ny 

regionindelning frågar vi; 

Kan du redogöra för de centrala samtalen i riksdagen, och vilka lösningar som har 
diskuterats? 

Hur ser du på den ambition vi haft så här långt i förberedelsearbetet - att oavsett 
centrala besked i regionfrågan så har vi nytta av, och ska ta vara på de 
samverkansvinster vi hittar under arbetets gång? 

Anser du att en nordlig 3-läns-lösning förbättrar eller försämrar balansen mellan 
inland och kust? 

Monaiisa Norrman (V) 

_~__I:z~_t!!2Q~____________ _ 



Östersund 161115 

REGION 
JÄMTLAND HÄRJEDALEN 

2016 -11- 17 

Dnr.~? ../.~t.Y.?./20 . li~...
FRÅGA till Elin Lemon (C) 

Med anledning av de senaste mycket otydliga turerna och beskeden 
från såväl Socialdemokraterna som Centerpartiet i frågan om ny 

regionindelning frågar vi; 

Kan du redogöra för de centrala samtalen i riksdagen, och vilka lösningar som har 
diskuterats? 

Hur ser du på vårt framtida samarbete mellan de fyra Norrlandslänen? 

Vilka lösningar tänker sig Centerpartiet på rådande demokratiunderskott, när vi får 
allt fler samverkansarenor och beslutsfattande grupper utan allmänhetens insyn och 
bortom vårt fullmäktige och vår styrelse?, Eller är detta inget demokratiproblem? 

Anser du att en nordlig 3-läns-lösning förbättrar eller försämrar balansen mellan 
inland och kust? 

miljöpartiet 

de gröna 




 

 

    

   

 

 

 

  

 

  

 

  

 

 

  

 

 

 

 

Fråga till regionrådet Christer Siwertsson 

SMS-påminnelse vid besök vid hälso- och sjukvården 

Vid fullmäktige i april månad i år (2016) ställde jag frågan om det är så att 

en SMS-påminnelse utgår till samtliga bokade tider inom hälso- och 

sjukvården. Jag fick då följande svar av regionrådet Christer Siwertsson: 

”Övergripande rutin för SMS-påminnelser finns. Det görs först en risk och 

konsekvensanalys om detta kan vara lämpligt. Patientens medgivande är ett 

krav. SMS-påminnelse är genomförbart i delar av verksamheten. Flera enheter 

kommer att starta nu i vår.” 

Därav frågar jag följande: 

- Utgår SMS-påminnelse till samtliga bokade tider inom hälso- och 

sjukvården där det ses som ”lämpligt” nu? Om så inte är fallet, varför? 

Östersund den 17 november 2016 

Elin Lemon (C) 
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